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PROTOKÓŁ 

Z I SPOTKANIA RADY RODZICÓW 19.09.2023 R. 

19 września 2023 r. przy obecności przedstawicieli 20 z 29 oddziałów odbyło się pierwsze spotkanie 

Rady Rodziców w roku szkolnym 2023/2024 – wg załączonej listy obecności (Załącznik Nr 1 do 

niniejszego protokołu). Spotkanie odbyło się przy udziale Dyrekcji. 

Dyrektor Małgorzata Rydzewska przedstawiła aktualne informacje na następujące tematy: 

• Przedstawiono projekt Programu Wychowawczo-Profilaktycznego wraz z wynikami diagnozy 

za poprzedni rok szkolny; 

• W szkole mogą odbywać się jak w ubiegłym roku warsztaty dla Rodziców – prośba o propozycje 

tematów; 

• Przedstawiono projekt kalendarza roku szkolnego 2023/24 z prośbą o opinię RR; 

• W szkole nadal są wakaty na stanowiska nauczycieli wspomagających i świetlicowych; 

• Statut szkoły nadal jest w opracowaniu – zostanie zatwierdzony do 25.09 br. 

• Na stronie Szkoły będą zamieszczone procedury postępowania w przypadku wystąpienia 

legionelli oraz zachowań agresywnych; 

• Na stronie Szkoły zostanie uaktualniona zakładka dotycząca konkursów przedmiotowych, 

pojawią się także konkursy świetlicowe; 

• Prośba o przypomnienie Rodzicom, iż dzieci w szatni buty powinny trzymać w workach; 

• Przypomnienie o terminowych wpłatach za obiady; 

• Prośba o odpowiednio wczesne zgłaszanie wycieczek klasowych, które odbędą się na koniec 

roku szkolnego; 

• Przypomnienie o obowiązku uczestniczenia Rodziców w zebraniach klasowych; 

• Przypomnienie o obowiązującej procedurze kontaktu z przypadku problemu w klasie: najpierw 

zgłoszenie do wychowawcy; 

• Zwolnienia długoterminowe dotyczące zajęć wychowania fizycznego lub nauki języków obcych 

powinny być dostarczane do sekretariatu, informację taką należy także przekazać 

wychowawcy i pielęgniarce. 

• Prośba o terminowe i bieżące usprawiedliwianie nieobecności uczniów. 
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Tematy poruszane przez Przewodniczącą Rady Rodziców: 

• Przedstawiono sprawozdanie merytoryczne i finansowe z działalności RR w roku szkolnym 

2022/23 (w załączeniu), w tym: ostatnie informacje dot. rozbudowy szkoły, utrzymanie 

zmniejszonego wymiaru godzin religii, przekazanie tabletów oraz sprzętu na zajęcia z 

wychowania fizycznego) – przedstawiciele RR jednogłośnie przyjęli oba sprawozdania; 

• Dokonano wyboru nowego Prezydium RR w składzie: Katarzyna Maranda – Przewodnicząca, 

Piotr Mossakowski – Zastępca Przewodniczącej, Agnieszka Hułas – skarbnik, Cecylia Żuk-

Obrębska – sekretarz; 

• Przedstawiono wniosek o zakup podręczników i ćwiczeń do: J. polskiego (12 sztuk), Przyrody 

(klasy 4), Biologii i Geografii (klasy 5,6), Historii (klasy 4-7). Całkowity koszt zakupu wyniósłby 

ok 16.000 PLN; 

• Prośba o zgłaszanie na adres mailowy RR tematów na warsztaty dla Rodziców; 

• Składki za papier na ksero (15 PLN za ucznia za semestr) prosimy przelewać na konto RR; 

• Przedstawiciel klasy 1d poruszył temat rozdawania do domu wydawnictwa do nauki j. 

angielskiego uczniom klas pierwszych z informacją, że rodzice mogą je kupić dodatkowo. 

Prośba o przekazanie do Dyrekcji opinii o niestosowności takich działań; 

• Przedstawiciel klasy 3c przedstawił następujące problemy: 

o Nieczynne źródełko i brak wody dla dzieci – temat zostanie skierowany do Dyrekcji z 

prośbą o informację, kiedy ruszy źródełko; 

o Problem poszanowania prywatności w momencie przebierania się dzieci na W-F – 

temat zostanie przekazany Dyrekcji, ale prośba o rozmowę z wychowawcą, gdyż jest 

możliwość zorganizowania procesu w obrębie sali lekcyjnej i łazienek; 

o Wniosek o usprawnienie "wydawania" dzieci ze świetlicy, domofon źle działa – temat 

zostanie skierowany do Dyrekcji. 

• Przedstawiciel klasy 2a zaapelował o utworzenie sal ciszy w czasie przerw – zostanie to 

poruszone na spotkaniu samorządu uczniowskiego. 

1 Podjęto następujące uchwały: 

a. Jednogłośnie podjęto uchwałę za przyjęciem projektu kalendarza organizacji roku 

szkolnego 2023/24. 

b. Uchwała dotycząca Programu Wychowawczo-Profilaktycznego została podjęta w 

głosowaniu obiegowym po zakończeniu spotkania RR w stosunku głosów 17 "za" i 2 

"przeciw". 
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c. Podjęto uchwałę dotyczącą wysokości składki na RR w wysokości 70 PLN za rok za 

ucznia przy 19 głosach "za" i 1 "wstrzymującym się". 

d. Podjęto uchwałę dotyczącą zakupu ćwiczeń do przyrody i historii do kwoty 3.400 PLN 

przy 16 głosach "za" i 4 "wstrzymujących się". 

 

Ustalono termin kolejnego spotkania na 18.10.2023 na godzinę 19:00 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Cecylia Żuk-Obrębska 

 

Załączniki: 

1. Kalendarz roku szkolnego; 

2. Numer konta RR 

3. Link do fb RR 

 


